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Snelheidscontroles

Concrete vragen Diverse malen heb ik met groeiende nadruk aangedrongen op 
snelheidscontroles door de politie. 
Op basis van reacties van burgers kan ik niet de indruk krijgen dat er 
werk van is gemaakt c.q. dat inspanningen resultaat hebben gehad.

De klachten blijven voortduren. Ik herhaal mijn eerdere opvattingen 
dat de werkdruk binnen de politie toch niet zo hoog kan zijn dat het 
geheel onmogelijk is dat een enkele medewerker al is het maar een 
dag per maand snelheidscontroles kan uitvoeren in Leudal in straten 
waar dit als een ernstig probleem wordt ervaren. Wanneer dat 
inderdaad onmogelijk zou zijn is er kennelijk sprake van een politie-
organisatie die in bestuurlijk en in managementopzicht zo goed als 
dood is en waar het onvermogen regeert.

Het lijkt mij ook geen onmogelijke klus binnen het gemeentehuis de 
vraag bij Dorpsraden uit te zetten welke straten bij voorrang voor 
snelheidscontroles in aanmerking zouden moeten komen. Of burgers 
op te roepen kenbaar te maken waar het weggebruik ontoelaatbaar is 
uit veiligheidsoogpunt.  

Ik kan slechts een dringend beroep doen om deze zaak opnieuw 
aandacht te geven. U zult er vanwege zorgen op het terrein van 
veiligheid van kinderen velen een groot genoegen mee doen. Ik kan 
me ook heel goed voorstellen dat u als burgemeester te midden van 
uw collega’s niet alleen staat met een dergelijk pleidooi.

Ik hoop van harte dat uw acties succes zullen hebben. Mocht dat op 
blijvende weerstand blijven stuiten bij de politie, dan zou ik dat ook 
graag vernemen omdat dan andere wegen moeten worden 
bewandeld.     
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